L’ Impératif = η Προστακτική
Η Προστακτική έχει μόνο τρία πρόσωπα, β’ ενικό, α’ & β’ πληθυντικό. Η προστακτική σχηματίζεται από αυτά τα τρία πρόσωπα του ενεστώτα, χωρίς την προσωπική αντωνυμία μπροστά.
Για τα ρήματα α’ συζυγίας (όσα λήγουν σε –er : jouer, regarder, écouter) ενώ το β’ ενικό της οριστικής ενεστώτα λήγει σε – es (tu joues, tu parles, tu regardes etc) στην προστακτική στο β’ ενικό καταργείται το –s (joue!, Ne parle pas!, Regarde!)
Je regarde
[bookmark: _GoBack]Tu regardes		→ Regarde!
Il/elle/on regarde
Nous regardons		→ Regardons!
Vous regardez		→ Regardez!
Ils/Elles regardent
Ex να κλίνετε στον ενεστώτα και στην προστακτική τα ρήματα : apporter, Venir, jouer και στην άρνηση το ρήμα parler.

